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Abstract (en)
The projectile has a perforating bar (3) prolonged by a conical part (3a) and surrounded by a shoe made of light material and allowing shooting of
the projectile in a weapon. The conical part comprises a tip (7) made of material resistant to heat, and having diameter lower than half of diameter
of the bar. The tip is connected to the bar by a support structure (8) without ballistic effect. The bar comprises a front surface (9) that is plane
approximately to the diameter of the bar. The structure includes a plastic or ceramic block.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un projectile sous calibré de type flèche comportant un barreau (3) perforant prolongé par une partie conique (3a) et entouré
par un sabot (2) réalisé en matériau léger et permettant le tir du projectile dans une arme. Ce projectile est caractérisé en ce que la partie conique
(3a) comporte une pointe (7) en matériau résistant à l'échauffement ayant un diamètre (d1) inférieur à la moitié du diamètre (d2) du barreau (3),
la pointe (7) étant reliée au barreau par une structure de support (8) sans effet balistique, le barreau (3) comportant une face avant (9) plane
sensiblement au diamètre du barreau (3).
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